
 
 
 

Protokoll från styrelsemöte  
Halasjöbygdens Älgskötselområde 20220614 
Karlshamn 
 
 
Närvarande: Anders Svensson (ordförande), Johan Bergholtz, Fredrik 
Mårtensson, Emma Nordal, Dan Olsson, Ingmar Gyllström, Fanny Månsson. 
 
Frånvarande: - 
 
 
 
§ 00 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 
 
§ 01 Val av justerare 
  Emma Nordal valdes att justera protokollet.  
 
 
§ 02 Samrådsmötet - utvärdering och slutsatser   
                          Det var en positiv och lärorik dag dock något lågt deltagande. 
                Diskussion om målsättningen på älgstammen.  
 Slutsatsen är att skadorna är acceptabla och att älgstammen då är 

på en rimlig nivå inom ÄSO’t .   
 
§ 03 Älgskötselplan 2022-2024  

                 .  
 Arbete och genomgång av älgskötselplanen. Genomgång av 

älgbetesinventering.   
 Styrelsen är eniga i förslaget i älgskötselplanen. Anders 

kompletterar med återstående data och sänder planen till ÄFO’t 
  
 Notering:  
 - Rapportera in älgobsar oavsett vad som jagas för att få upp 

timmarna.  
 
 -Ta upp på kommande möte hur älgobsar ska rapporteras. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
§ 04 Övriga frågor 
 - Hemsidan  
 Ska uppdateras. Emma gör detta 
 
 - Tilldelning. Fredrik gör förslag. Frågan om hur fast älg ska 

hanteras bör tas upp på älgmöte. 
 
 - Motion av K-G Bergqvist angående sammanslagning med 

närliggande ÄSO. Anders ställer formell fråga i mail/brev till 
Ringamåla och Backaryd.  

 -  
 

 
 
§ 05 Mötet avslutas 
 Ordförande tackade alla och avslutade mötet. 

 

 
 
 
 
 
 
 
Anders Svensson   Emma Nordal 
Ordförande    Justeras 
 
 
 
 
 
 
Fanny Månsson 
Sekreterare 


